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GELDERS-OVERIJSSELSE UNIE 
W.G.M. ten Dolle 
Molenveldsingel 64 
6981 JS Doesburg 
Tel: 0313-484630 
E-mail: secretaris@afdeling8gou.nl 

 
 
Notulen buitengewone algemene ledenvergadering dinsdag 26 juni 2018 
 
Locatie: Duivensportcentrum te Apeldoorn. Aanvang: 20.00 uur. 
 

 
Agenda 
 
1.  Opening. 
Marieke Reijnen (voorzitter): stelt voor de vergadering om 20.15 uur te laten aanvangen wegens een 
ongeval op de A50 waardoor mogelijk mensen later zijn. 
Om 20.15 uur heet ze iedereen welkom en dankt voor het begrip. 
 
2.  Appèl afgevaardigden aan de hand van de appèllijst. 
Aanwezige verenigingen: 0404, 0405, 0410, 0422,0424,0430, 0704, 0709, 0722, 0729, 0731, 0732, 
0734, 0738, 0743, 0744, 0745, 0754, 0756, 0757, 0761, 0765, 0766, 0767, 0771, 0777, 0813, 0814, 0828, 
0829, 0857, 0860, 0865, 0901, 0933, 0937, 1000, 1002, 1021. 
Afwezig m.k: 0742, 0747, 0702, 0733, 0846, 0911, 0915, 0924. 
Aanwezig: 1.214 leden worden vertegenwoordigd, dit betekent 57,5 % van het totaal aantal leden.  
 
3. Bestuursmededelingen. 
De voorzitter deelt mee dat Rick van Emous heeft besloten, na een verschil van inzicht, het bestuur te 
verlaten. 
Aan de verenigingen is namens de NPO verzocht bij de secretaris aan te geven hoeveel hoklijsten er zijn 
ingeleverd en hoeveel leden dit jaar ringen hebben ontvangen, waarbij een combinatie als 1 lid telt. 
Helaas hebben diverse verenigingen deze opgave nog niet gedaan. Graag z.s.m. aanleveren bij de 
secretaris van de afdeling. 
 
4. Presentatie. 
Aan de hand van een PowerPoint geeft de voorzitter een presentatie over de nieuwe structuur van de 
afdeling zoals het bestuur deze graag op 01-01-2019 wil invoeren. 
De aanpassing van art. 50 van het HR komt te vervallen en blijft in de huidige staat gehandhaafd. Dit na 
een sommatiebrief van de advocaat van dhr. v.d. Woestijne, die refereert aan de uitspraak van de rechter 
in een eerder vonnis. 
Na de presentatie is er gelegenheid tot het stellen van vragen. 
 
Eikenhorst 0405: Klopt het dat de afdeling  de NPO volgt inzake de nieuwe structuur. U zegt dat de 
regio’s weg moeten, wat gaat u doen wanneer de vergadering tegenstemt?  
Voorzitter: Wellicht gaat de NPO dit dan voorschrijven. 
Eikenhorst: Ik heb weerstand geproefd bij de regiobestuurders. Hebben we zo meteen niet te weinig 
mensen. Ik heb hier twijfels over. 
Voorzitter: Ik ben optimistisch dat dit wel gaat lukken. De huidige regiobestuurders kunnen hun 
expertise inbrengen in de diverse commissies. 
Eikenhorst: U geeft aan dat het kosten besparend zal zijn hoe zit het met de vergoeding. 
Voorzitter: De commissieleden krijgen een vergoeding die afgestemd kan zijn op de zwaarte van de 
functie. 
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Pap 0430: Ik zie 2 loodsbazen voor twee locaties is dat voldoende Ik zie ook benoeming door bestuur, 
waarom hier niet over stemmen. 
Voorzitter: De loodsbaas heeft de verantwoording en kan helpers aansturen. De commissies worden nu 
ook al door het bestuur benoemd. 
Pap: In het HR wordt aangegeven 1 persoon per vlieggebied. Ik zou dit aanpassen in bij voorkeur 1 
persoon per vlieggebied. 
Voorzitter: Wij willen graag dat ieder vlieggebied zich vertegenwoordig voelt in de commissies. 
Pap: 1 lid per commissie heeft wel de voorkeur, maar je moet niets uitsluiten. 
Bonnier 0804: Volgens de NPO staan de leden voorop deze nieuwe structuur verwaarloost de cultuur. 
De regio had een functie ik geloof niet dat commissies dit kunnen. 
Art. 28 indeling van de kringen i.o. met de verenigingen dus het laatste deel van dit artikel weer terug 
invoeren. 
Voorzitter: De indeling ligt bij de afdeling, maar natuurlijk gaan we in overleg. 
Bonnier: Wij missen een commissie voor feesten in de kring. Wat doet u voor de leden? 
Voorzitter: Feesten op kring of vlieggebied niveau blijven mogelijk. Dit kunnen enthousiaste leden altijd 
organiseren. 
Bonnier: De verslaglegging van de commissies gaat naar het bestuur. Deze moet je openbaar maken. 
Voorzitter: Deels zal dit kunnen. Wij zijn voor transparantie. 
Bonnier: Ik vind invoeren in 2019 te vroeg. Zie de bezetting van de vitesse/midfond commissie bij de 
NPO. Mijn advies pas in 2020 invoeren. 
Voorzitter: Wij denken dat leden betrokken blijven door als bestuur vlieggebieden te bezoeken en hun 
mening te vragen door bijvoorbeeld een enquête. 
Bonnier: Ik denk dat dit tegenvalt enquêtes worden niet ingevuld. Ik vind dit een top-down beleid. 
Voorzitter: Wij willen graag naar de leden toe. De commissieleden kennen ook de leden en met de 
huidige regiobestuurders in commissies met al hun kennis denken wij dat dit goed komt. 
Kok 0410: Onze vereniging kan meegaan met de voorstellen. Een suggestie: laat de artikelnummers 
doorlopen. Art 33 loods/wedvluchtverzorger is nu gecombineerd. 
Voorzitter: De loodbaas krijgt de verantwoording over de papieren. 
Kok: De wedmaster: ik zou ”externe” weghalen. 
Beens 0404: Artikel 50 wordt niet besproken. De duiven die terugkomen gaan dus naar de lokalen. 
Pap 0430: Art 31: lossingsverslag openbaar. In HR regelen dat die informatie vrijkomt. 
Voorzitter: Dat kan prima in de commissie. 
Geulen 0937: Wil graag artikel 35 aanpassen. 
Voorzitter: Deze avond en de voorstellen staan alleen in het teken van de structuurwijziging van de 
afdeling. Voorstellen tot wijziging van het Huishoudelijk Reglement dienen als voorstel op de 
najaarsvergadering ingediend te worden, zodat verenigingen hierover kunnen praten en besluiten. 
 
5. Stemming HR. 
Doordat het quorum van2/3 niet gehaald is, kan helaas het aangepaste HR niet in stemming worden 
gebracht en dient er een nieuwe vergadering uitgeschreven te worden. De leden worden over datum, tijd 
en plaats z.s.m. geïnformeerd. 
 
6. Rondvraag. 
Bosveld 0860: Het weer voor komend weekend is warm. Wat gebeurt er met het aantal duiven in de 
mand. 
Voorzitter: Hiervoor is er overleg net de vervoerscommissie. 
Bonnier 0804: De vervolg vergadering uitstellen en niet op bijv. 17 juli. Er is geen draagvlak op zo’n 
korte termijn. 
Voorzitter: Volgens de statuten moet deze vergadering binnen 3 weken plaatsvinden. 
 
 
7. Sluiting. 
De voorzitter sluit de vergadering, wenst iedereen wel thuis en hoopt op een goede opkomst bij het 
vervolg van deze vergadering. 
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W.G.M. ten Dolle 
secretaris 
Afdeling 8 GOU 


